

# 主同在的榮耀

The Glory of His Presence

OSWALD J. SMITH

B. D. ACKLEY

SOLO

1. I have walked a-lone with Je-sus In a fel-low-ship di-vine;  
 2. In my fail-ure, sin and sor-row, Bru-ken-heart-ed, crushed and torn,  
 3. In the dark-ness, in the shad-ow. With the Sav-ior I have trod,  
 1. 我曾與主耶穌同行，與祂有奇妙交通；  
 2. 當我跌倒被罪壓制，心靈破碎與憂傷；  
 3. 我曾與我救主同行，在陰沉黑暗時分；

Nev-er-more can earth al-lure me, I am His and He is mine.  
 I have felt His pres-ence near me, He has all my bur-dens borne.  
 Sweet in-deed have been the les-sons, Since I've walked a-lone with God.  
 世界再不能引誘我，我屬主，主也屬我。  
 我就感覺主親近我，我重担主已担當。  
 自從我與救主同行，我得了上好福份。

副歌

I have seen Him, I have known Him, For He deigns to walk with me; And the glory of His  
 我見過祂，曾認識祂，因祂願與我同行；祂與我同在的

pres-ence will be mine e-ter-nal-ly. O the glo-ry of His pres-ence, O the  
 榮耀，直到永遠屬於我。看哪，祂同在的榮耀，看哪，

beau-ty of His face; I am His and His for-ev-er, He has won me by His grace.  
 祂美麗聖面；我屬祂一直到永遠，完全都是主恩典。